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臺北市致力於推動智慧城市，以宜居永續為願景，透過創新科技應用，提升政府施政效率、提高

市民生活品質、帶動產業發展升級，並與國際接軌。

積極擁抱創新，以「生活實驗室(Living Lab)」為概念，打造全台最大最友善的實證場域，鼓勵公

私協力將智慧科技應用方案，落實為實際解決城市問題的行動方案。臺北市持續與民間攜手共創

智慧城市生態發展體系，合作推動智慧政府，智慧安防、智慧建築、智慧交通、智慧教育、智慧

健康、智慧環境、智慧經濟等多元領域的創新，共同邁向科技普惠、未來無限的智慧臺北。

Taipei City is committed to promoting smart city development with a vision of livability and 
sustainability, utilizing innovative technology to enhance government efficiency, improve citizens' 
quality of life, drive industry development , and connect with the international community.
Embracing innovation, Taipei City has established the largest and most friendly "Living Lab" in Taiwan 
to encourage public-private collaboration and turn smart technology application solutions into 
actionable plans to solve urban problems. 
Taipei City continues to work with the private sector to co-create a smart city ecosystem, facilitating  
innovation in various fields, including smart government, security, architecture, transportation, 
education, healthcare, environment, and economy, to move towards a technology-inclusive and 
infinite future for Taipei City.
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